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Abstract (en)
[origin: US4513896A] A belt or strap consists of face material 1 and lining 2, both of which consist particularly of leather and are interconnected by
an elastic layer 3. The longitudinal edges 4, 6 of the face material and/or lining are laterally bent and extend over part of the longitudinal edge 5
of the belt or strap. The material of the elastic layer 3 extends from the underside (in case of leather from the flesh side) into the face material and
lining and extends as far as to the outermost portions 7 of the longitudinal edges 5 of the belt or strap.

Abstract (de)
Ein Riemen besteht aus Obermaterial 1 und Futter 2, die beide insbesondere aus Leder bestehen können und über eine elastische Schichte 3
miteinander verbunden sind. Die Längsränder 4,6 von Obermaterial und/oder Futter sind abgebogen und übergreifen die Längskante 5 des Riemens
teilweise. Der Werkstoff der elastischen Schichte 3 erstreckt sich von der Unterseite (bei Leder der Faserseite) her in Obermaterial und Futter und
reicht bis an die Außenkanten 7 der Längskanten 5 des Riemens.
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